
        12. 9. 2024 

        Praha 

Vážený pane místostarosto,       

 

obracíme se na vás tímto otevřeným dopisem jako zastupitelé MČ Křeslice. V současné době 

bylo zahájeno „společné řízení ČEPS – vedení VVN“.  V souvislosti s tím nás kontaktuje 

mnoho občanů Křeslic a zajímá se o oficiální postoj MČ k této problematice. Bohužel, 

musíme konstatovat, že zastupitelé k tomuto řízení nedostali žádné informace. Nebyl s námi 

postoj MČ konzultován, nebyli jsme přizváni na jednání, která se řízení týkají.   

 

Ze setkání s občany Křeslic, které „ke sloupům VVN“ proběhlo minulý týden, jste se omluvil. 

Všem nám chybí informace. MČ by měla dát jasné prohlášení o tom, jak bude postupovat.  

Jde o tak zásadní věc, že je nutné návrh postupu projednat a odsouhlasit na jednání ZMČ. 

 

 
Proto vás chci požádat v co nejkratší lhůtě o odpověď na následující otázky: 
 
1. Uplatní MČ Křeslice v rámci probíhajícího řízení námitky k tomuto řízení? 

2. Kdo tyto námitky připravuje? 

3. Na základě jakých podkladů jsou námitky zpracovány? 

4. Jaké zadání dostala právní kancelář zastupující MČ v této záležitosti? 

5. Jaké konkrétní námitky chce MČ uplatnit? 

6. Vyhodnotila MČ zda je možná jakákoliv změna trasy vedení v rámci stávajícího ÚP,  

 za jakých podmínek a jednala o této možnosti s ČEPS po 20. 2. 2024? 

7. Bude MČ žádat finanční kompenzaci od ČEPS a PRE při uskutečnění projektu? 

8. Bude svoláno jednání ZMČ k tomuto řízení před termínem podání námitek? 

 
Pokládáme za důležité svolání jednání ZMČ před termínem podání námitek. Na tomto 

jednání by měl být představen detailní postup MČ v probíhajícím řízení. Zastupitelstvo MČ  

by mělo mít možnost o předloženém návrhu diskutovat a projevit svou vůli hlasováním.  

Většina obyvatel Křeslic vyjadřuje nesouhlas s výstavbou sloupů VVN. Vedení MČ Křeslic  

to musí respektovat.  

 

  S pozdravem, 

    Natália Frollová 

    Lenka Kubánková 

    Jiří Austerlitz 

 

 

 


